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Omar Ahmed (S) §§ 10-22 

Tara Rasul Aziz (S) §§ 1-22 

Tomas Beer (MP) §§ 9-22 

Lara Siadat (MP) §§ 9-22 

Ahmed Sharaf Abdi (V) §§ 1-22 

Basit Choudhury (M) §§ 1-22 

Jean-Robert Nino (M) §§ 1-22 

Banar Sabet (C) §§ 1-22 

 

 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Estanislao Mboro (S) för Ahmet Music (MP) §§ 1-8, Tomas Beer (MP) för Ahmet 

Music (MP) §§ 9-22, Ahmed Sharaf Abdi (V) för Niklas Thorén (V) §§ 1-22, Basit 

Choudhury (M) för Tatjana Kovacic (M) §§ 1-22.  

 Tjänstgörande ersättare 
 

    
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-8: Stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, nämndsekreterarna  

Hans Peters och Josephine Lindström samt avdelningschef Ulrika Axelsson och 

utredare Caroline Teir.                                                                                                              
 

Öppet sammanträde §§ 9-22: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, ekonomichef Alex 
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chef Tiina Palmqvist, avdelningschef Ulrika Axelsson, avdelningschef Ingrid 

Brännström och nämndsekreterarna Hans Peters och Josephine Lindström samt 

utredarna Caroline Teir och Ewa Jungstedt Pilestål. 

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 9-22: Ritta Eddib (Kommunal), Ata Hosseini (Vision) och 

Nadja Gürsoy (SACO) 

 Personalföreträdare 

 
Justerare och dag för justering  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordförande Elvir Kazinic (S) och Benjamin Dousa (M), 4 oktober 2018.  Utses att justera  
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 27 september 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 19:30  

 

Plats: Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 7, 10a) 11, 12 och 14  

 

Justerat den 27 september 2018  

 

 

 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) 
 
 
 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordförande Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum 4 oktober 2018. 

 

Dagordningen godkändes med ett extra ärende, 10a) Avsägelse och val av ny 

ledamot i sociala delegationen.  

 

Noterades att ärende 3 utgår. 

 

Ulla Thorslund presenterade och hälsade den nya nämndsekreteraren Josephine 

Lindström välkommen. Hon kommer under hösten att ta över sekreterarskapet 

efter Hans Peters. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

30 augusti 2018 justerats den 12 september 2018.    
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§ 3 
Överflyttning av vårdnad till särskild vårdnadshavare enligt 6 kap 8§ 
föräldrabalken (FB) 
 

Beslut 
Ärendet utgår. 
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§ 4 
Överflyttning av vårdnad till särskild vårdnadshavare enligt 6 kap 8§ 
föräldrabalken (FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 6.-436-2018 
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§ 5 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 6.-431-2018 
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§ 6 
Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap. 7 § 1 st p 1 
föräldrabalken (FB) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 6.-432-2018 
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§ 7 
Yttrande till inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 1.4.-426-2018 
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§ 8 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 5 september, 12 september 

och 19 september 2018.  
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Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.40 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 18.55.  
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§ 9 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Information om T2. Ärendet föredrogs. 

 Information om våldsförebyggande veckan 28/9-5/10. Aktiviteter 

och föreläsningar. 

 Information om genomförd trygghetsvandring i Husby. Ett 70-tal 

punkter hade diskuterats, bl.a dålig belysning, sly, löst byggmaterial 

mm. 
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Frågor från nämnden 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om en bod vid Kastrupsgatan vid Kista 

skolgård där ungdomar samlas. Förvaltningen svarade att man kommer 

att kolla upp detta. 

 Kyllikki Iroegbu (S) tog upp frågan om de två särskilda 

undervisningsgrupperna. Förvaltningen svarade att dessa är en del av de 

sociala insatser som stadsdelen gör och att verksamheten precis startat. 

 Banar Sabet (C) tog upp frågan om inskrivningstalen för 4-åringar. 

Förvaltningen svarade att förvaltningen ska undersöka varför 

inskrivningarna i förskolan minskar i stadsdelen. 

 Banar Sabet (C) tog upp frågan om Rinkeby Vård- och omsorgsboende. 

Förvaltningen svarade att det handlar om provisoriska lokaler och att 

detta ska ses över. 

 Asi Rebbati (L) tog upp frågan om olaga trafik på torg och gångvägar. 

Förvaltningen svarade att pollare ska sättas upp som ska försvåra trafik 

och att det ska bli klart under hösten. 

 Asi Rebbati (L) tog upp frågan om föräldrar bjuds in till föreläsning om 

hedersnormer. Förvaltningen svarade att föräldrar bjuds in i annat 

sammanhang. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om trygghet, nöjdhet och städning med 

anledning av T2-rapporten i vilken det redovisas relativt låga värden för 

hur invånarna upplever dessa frågor. Förvaltningen svarade att de 

redovisade siffrorna är från 2017. Man har bjudit in fastighetsägare och 

SISAB för att få till stånd bättre städning mm. 

 Kyllikki Iroegbu (S) tog upp frågan om vad som menas med komplex 

problematik inom ekonomiskt bistånd. Förvaltningen svarade att man 

med det menar att det finns flera orsaker till att man uppbär ekonomiskt 

bistånd. 
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§ 10 
Inkomna medborgarförslag 
 

Ett medborgarförslag angående parkeringar och förtätning i Husby hade 

inkommit till förvaltningen. Ärendet bereds inom förvaltningen. 
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§ 10a 
Avsägelse och val av ny ledamot i sociala delegationen 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att ärendet tas upp till behandling som extra 

ärende.  

2. Stadsdelsnämnden godkänner Mats Rydelius (M) avsägelse som ledamot i 

nämndens sociala delegation. 

3. Nämnden utser Aleks Sakala (M) till ny ledamot i sociala delegationen för 

återstoden av 2018.  

4. Omedelbar justering.  

 
 
Ärendet 
Mats Rydelius (M), ledamot i stadsdelsnämnden, har den 26 september avsagt 

sig uppdraget som ledamot i nämndens sociala delegation. Moderaterna föreslår 

att nämnden godkänner avsägelsen från Mats Rydelius och utser Aleks Sakala 

(M), ledamot i stadsdelsnämnden, till ny ledamot i delegationen för återstoden 

av 2018. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.  

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 11 
Tertialrapport 2 för år 2018 för Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd  

 

Beslut 
1. Tertialrapport 2 för år 2018 godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen 

2. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 0,8 mnkr 

för ombyggnation av Kista vård- och omsorgsboende, Kista torg 7 i enlighet 

med vad som redovisas i ärendet 

3. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 150 tkr i 

medel för trygghetsskapande åtgärder i enlighet med vad som redovisas i 

ärendet 

4. Stadsdelsnämnden begär hos kommunstyrelsen budgetjustering om 2,8 mnkr 

i medel för klimatinvesteringar i enlighet med vad som redovisas i ärendet 

5. Stadsdelsnämnden fastställer omslutningsförändringar om 14,8 mnkr i 

enlighet med vad som redovisas i ärendet och anmäler detta till 

kommunstyrelsen 

6. Nämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören att för nämndens räkning godkänna 

lokalanpassningar i enlighet med ärendet 

7. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
Stadsdelsnämnden bidrar till att kommunfullmäktiges fyra inriktningsmål och 
målen för verksamheterna kan uppfyllas. Förvaltningen bedömer att samtliga 
kommunfullmäktiges mål för verksamhetsområdena, liksom nästan alla 
nämndens mål, kommer att uppnås helt under året. De flesta indikatorerna 
kommer att uppnås. 
 
Ett Stockholm som håller samman 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga sju 
verksamhetsområdesmål kommer att uppnås under året. 
 

Förvaltningens förskolor håller hög kvalitet, men nöjdheten bland 

vårdnadshavare har sjunkit något. Rinkeby-Kista har lägst inskrivningsgrad i 

Stockholms stad. Förvaltningen avser att hitta samarbetsformer med 

civilsamhället inom ramen för Idéburet offentligt partnerskap (IOP) för att nå 

vårdnadshavare som i dag är svåra att nå. Fortbildning kring flerspråkighet är 

obligatoriskt för alla nyanställda. Ett samarbete mellan Familjehuset och 

förskolechefer har utvecklats för att ge råd och stöd till vårdnadshavare för att 

stärka dem i föräldraskapet. 

För barnfamiljer med ekonomiskt bistånd råder fortsatta svårigheter att få ett 

förstahandskontrakt. Inom socialtjänsten har arbetet med att införa arbetssätt 

som bidrar till barn och ungdomars delaktighet fortsatt. Fler barn- och ungdomar 

får insatser hos förvaltningens öppenvård. 

Alla ensamkommande ungdomar är placerade och får vård anpassad efter behov. 
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Andelen elever som gick ut nian med behörighet till gymnasiet har ökat. 

I syfte att skapa bättre förutsättningar för barn och unga att ta del av en aktiv 

fritid har förvaltningen ingått idéburet offentligt partnerskap (IOP) med ideella 

föreningar. En struktur för föräldrasamverkan med representanter från 

ungdomsverksamheterna, fältgruppen och Familjehuset håller på att utformas. 

Det sociala stödet för nyanlända utvecklas. Ungdomar placeras på hem för vård 

och boende (HVB) eller § 12 hem (statens institutionsstyrelse, SIS) i ett tidigare 

skede och för en längre tid än innan. 

Vuxna med beroendeproblematik får lämpliga insatser och avslutas enligt plan. 

Från och med 2018 driver förvaltningen en egen social insatsgrupp (SIG) för 

unga vuxna (19-29 år) som vill lämna en kriminell livsstil. 

Flera trygghetsskapande åtgärder har genomförts eller påbörjats. I Rinkeby 

pågår planering för två Grönare Stockholm-projekt. Utifrån de 

trygghetsvandringar som genomförts har omfattande röjningsarbeten utförts. 

För att skapa trivsel på torgen genomfördes Sommar på torget i samverkan med 

andra aktörer i Rinkeby och Akalla. För att ytterligare öka tryggheten i området 

har förvaltningen fått trygghetsmedel för olika åtgärder. 

Förvaltningen anställde ca 200 feriearbetare som städade i parkerna under 

sommaren och medel har fördelats till ungdomsföreningar som ansökt om att 

städa utvalda områden. 

Planering för utbyggnad av bostäder med särskild service pågår. 

Tjejer är fortsatt underrepresenterade inom ungdomsverksamheterna. Under 

sommaren har flera av aktiviteterna vänt sig bara till tjejer. 

Sommarlovsprogrammet har även innehållit riktade aktiviteter för barn och 

ungdomar med funktionsnedsättning. Under loven har förvaltningen arrangerat 

ett rikt utbud av kulturaktiviteter för barn och ungdomar. 

Funktionshindrade inom daglig verksamhet och grupp- och servicebostäder 

erbjuds återkommande kulturaktiviteter. För personer med psykisk ohälsa finns 

träfflokalen Sesam i Rinkeby. Inom äldreomsorgen har ett kulturprojekt i 

samarbete med Kulturcentrum vid Stockholms läns landsting påbörjats. 

En av mötesplatserna har omvandlats till ett Aktivitetscenter som fokuserar på 

hälsofrämjande aktiviteter och social gemenskap. Arbetet med 

genomförandeplaner har fortsatt inom hemtjänst, servicehus och vård- och 

omsorgsboende. Under perioden har medarbetare erbjudits kompetensutveckling 

inom HBTQ och normkritik. 

Ett klimatsmart Stockholm 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppfyllas under året. 

Arbetet med att byta ut lyskällor till LED pågår. För att minska att elektronisk 
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apparatur står i stand-by läge installeras så kallad master/slave-kontakt, på 

kontorsplatser. 

För att öka möjligheten för fler anställda att resa miljövänligt i tjänsten, har 

förvaltningen tjänstecyklar, SL-kort för utlåning samt en bilpool. Förvaltningen 

avser att öka användandet av Skype för möten på distans. 

För att öka artrikedomen har förvaltningen gallrat områden i Kista. Utifrån 

synpunkter från trygghetsvandringar i Rinkeby har Hinderstorpsparken och 

Knutbykullen röjts, vilket även gynnat den biologiska mångfalden. 

För att öka kunskapen om hur man kan bidra till ett resurseffektivt och hållbart 

hushåll, har en kampanj genomförts. 

Förskolorna har en utarbetad rutin och systematik kring arbetet med 

kemikaliesmart förskola och Grön flagg. Alla förskoleenheter har nått nivå 2 

enligt kemikaliecentrums vägledning för kemikaliesmart förskola. 

Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppfyllas under året. Det ekonomiska resultatet 

prognostiseras till ett överskott om 0,5 mnkr före och efter resultatöverföringar. 

Arbetet med att utveckla mottagandet av praktikanter till verksamheterna 

fortsätter. 

Alla som sökte feriejobb under sommaren erbjöds ett feriejobb. Antalet personer 

som hör av sig till mottagningsenheten för ekonomiskt bistånd för att få stöd och 

hjälp minskar. Förvaltningen har startat en ny verksamhet i Ungdomens hus för 

målgruppen unga som varken arbetar eller studerar i samverkan med andra 

aktörer. Uppdraget med barnfamiljer som har haft ekonomiskt bistånd med 

anledning av arbetslöshet i mer än fyra år fortsätter. Antalet personer som 

remitteras till förvaltningens arbetsmarknadsåtgärder minskar. 

Verksamheten beräknas rymmas inom givna ekonomiska ramar och all 

verksamhet följs upp systematiskt i syfte att säkerställa att kvaliteten håller en 

hög nivå. 

 

Ett demokratiskt hållbart Stockholm 
Stadsdelsnämnden bedömer att inriktningsmålet och samtliga underliggande 

verksamhetsmål kommer att uppfyllas under året. 

För att bland annat stärka kvinnors egenmakt och möjligheter att etablera sig på 

arbetsmarknaden och i det civila samhället, har förvaltningen inlett samverkan 

med Folkets Husby och Somaliska mediaföreningen i form av idéburet offentligt 

partnerskap (IOP). 

Arbetet med jämställdhetsintegrering fortsätter, bland annat genom könsneutrala 

ärendedragningar. 

För att vara en bra arbetsgivare med goda arbetsvillkor har rutiner för att 
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motverka diskriminering, trakasserier och sexuella trakasserier presenterats i 

respektive ledningsgrupp. 

Trenden med en sjunkande sjukfrånvaro fortsätter. Arbetet att förbättra 

arbetssituationen för socialsekreterare och biståndshandläggare samt arbetet med 

heltid som norm fortsätter. 

Ungdomsverksamheternas aktiviteter under sommarlovet har genomförts utifrån 

besökarnas önskemål. Planering för en särskild mötesplats/verksamhet för 

underrepresenterade grupper, med fokus på flickor och transpersoner har 

påbörjats. 

Verksamheten för finsktalande äldre har pågått enligt plan under året. 

Det finns fortfarande grupper av föräldrar som inte nås av det förebyggande 

föräldraskapsstödet. Förvaltningen har under våren ingått ett idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) med Studiefrämjandet. Hembesöksprogrammet startar under 

hösten även i Husby och i Kista. 

Implementering av stadens material om barnperspektiv och 

barnkonsekvensanalyser pågår inom socialtjänstens vuxenenheter. 

En modell för samhandläggning implementeras i syfte att tidigt identifiera och 

tillgodose barns behov av stöd från socialtjänsten. 

För att nå ut med information om relationsvåldsteamets (RVT) verksamhet till 

fler aktörer i syfte att öka inflöde av klienter sker uppsökande arbete. Antalet 

inledda utredningar har minskat. Förvaltningen har i samverkan med Spånga-

Tensta, Hässelby-Vällingby och Bromma stadsdelsförvaltningar byggt upp ett 

nytt Relationsvåldscentrum. 

I oktober arrangerar förvaltningen en våldsförebyggande vecka för medarbetare 

och invånare. 

Förvaltningen fortsätter att arbeta för att personer med funktionsnedsättning har 

insatser som stärker förmågan att leva ett självständigt liv. 

För att nå ut till fler invånare, öka förtroendet för förvaltningen och skapa 

mervärde för invånarna har åtta samverkansöverenskommelser med 

civilsamhället i form av idéburet offentligt partnerskap (IOP) inletts. 

För att underlätta kontakten med förvaltningen har samlokalisering av flera 

verksamheter centralt i Husby påbörjats. 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 september 2018.  

Dnr 1.2.1.-461-2018.  
 
 
 
 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

27 september 2018 
 

Sida 20 

 

 

  

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 12 
Alkoholservering för Comfort Hotel Kista 
Svar på remiss från socialförvaltningens tillståndsenhet 

 
Beslut 
1. Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan från Sverigeråd i Kista AB, 

serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och andra jästa alkoholdrycker i 

enlighet med vad som redovisas i ärendet.  

2. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 
För Comfort Hotel Kista ansöks om tillstånd för stadigvarande alkoholservering för 

allmänheten dagligen i restaurangen, kl. 11.00 – 01.00. 

 

Comfört Hotel ligger i Kista industriområde på Isafjordsgatan 21 i närheten av Jan 

Stenbecks torg och Kista Galleria. Inga bostadshus finns i området vid hotellet 

(restaurangen) och det är inte heller en vistelsearena för ungdomar. Under 

förutsättning att lagstadgade ordningsföreskrifter och åldersgränser för 

servering/försäljning av alkohol, tobak och spel följs, bedömer förvaltningen att 

inga olägenheter bör uppstå. Förvaltningen föreslår att Rinkeby-Kista 

stadsdelsnämnd tillstyrker ansökan om serveringstillstånd. Förvaltningen föreslår 

även att ägare och personal genomgår en utbildning i ansvarsfull alkoholservering.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande från 

den 5 september 2018.  

Dnr 1.5.2.-429-2018.  
 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elivr Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 13 
Remiss av motion om högre utbildning på Järvaområdet  
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 

Beslut 
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
 
Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat Motion om högre utbildning på Järvaområdet 

från Lotta Edholm (L). 

 

Motionären vill ge kommunfullmäktige i uppdrag att påbörja ett arbete med 

berörda nämnder och bolag för att få högre utbildning till Järvaområdet. 

Motionären anser att Järva bör få ett universitet eftersom det skulle gynna 

områdets utveckling och vill att staden för en dialog med framstående utländska 

universitet så att de etablerar filialer, s.k. satellitcampus, på Järva. Närheten till 

Kista talar för att universitets inriktning ska vara mot naturvetenskap, IT och 

teknik.  

 

Förvaltningen är positiv till ytterligare möjligheter till universitetsstudier i 

Järvaområdet. Förvaltningen vill framhålla att beslut om inrättande av nya 

universitet och högskolor fattas på nationell nivå och anser att ett nytt universitet 

bör ha en annan inriktning än de som redan finns i området. 

 

Målgrupperna i förvaltningens socialtjänst består ofta av personer som har svårt 

att få ett arbete på den reguljära arbetsmarknaden eller påbörja 

universitetsstudier. Dessa personer behöver i huvudsak stöd att slutföra sina 

grund- och gymnasieutbildningar. 
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 5 september 2018.  

Dnr 1.5.1-226-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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Ersättaryttrande  
Banar Sabet (C) lämnade ett ersättaryttrande enligt följande 

 

Centerpartiet och Moderaterna delar motionärens ambitioner och förvaltningens 

synpunkter på förslaget.  I vår stadsdel, Rinkeby- Kista behövs det mer 

närvarande daglig samhällsservice. Det skulle öka tryggheten likväl stoltheten 

för medborgare, om ytterligare högskoleutbildningar fanns på plats. De som 

finns idag bidrar till en dynamik i Kista som skulle vara till fördel för tex 

Rinkeby. Förvaltningens förslag med en annan riktning på utbildning är rimlig 

och ger en bredd som skulle komplettera befintlig institutioner.  

Särskilt uttalande 
Benjamin Dousa m.fl. (M) lämnade ett särskilt uttalande i enlighet med 

ovanstående ersättaryttrande.   
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§ 14 
Remiss av Barns och ungas läsning – ett ansvar för hela samhället 
(SOU 2018:57) 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat Läsdelegationens betänkande Barn och ungas 

läsning – ett ansvar för hela samhället (SOU 2018:57) från Regeringskansliet. 

Läsdelegationens uppdrag var att inom ramen för satsningen Hela Sverige läser 

med barnen, samla alla aktörer – skola, kultur och föreningsliv, t.ex. idrotten – 

runt insatser för läsning i och utanför skolan (dir.2016:78). Syftet med uppdraget 

är att bidra till att ge alla barn och ungdomar mer likvärdiga förutsättningar för 

en fullgod läsförmåga och lustfyllda läsupplevelser. 

 

Utredningen föreslår bland annat att det ska framgå av läroplanen för förskolan 

att förskolan ska sträva efter att utveckla barnens intresse för litteratur. 

Personalen i förskolan ska i större utsträckning ges förutsättning att delta i 

Läslyftet, exempelvis genom att fler handledare med inriktning mot förskola 

utbildas. 

 

Förvaltningen ställer sig positiv till förslagen i remissen samt delar utredningens 

slutsatser om vikten av tidiga insatser för barns språkutveckling.   

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 3 september 2018.  

Dnr 1.5.1-438-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 15 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 
Inkommen skrivelse 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla. 
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§ 16 
Postlista 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Ärendet  
Anmälan av postlista från och med den 30 augusti till och med den 12 september 

2018. 
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§ 17 
Uppdragslista 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna  

 

Ärendet  
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 27 september 2018. 
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§ 18 
Konferenser och utbildningar 
 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 19 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 22 augusti 2018. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

27 september 2018 
 

Sida 30 

 

 

  

§ 20 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  

Anmälan av protokoll från nämndens råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde den 23 augusti 2018. 
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§ 21 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Inga beslut hade anmälts. 
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§ 22 
Inkomna rapporter, skrivelser m.m. 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


